
                                   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 22/06/2020  

 

Των : Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου κόμματος, βουλευτή Λάρισας

Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

Προς  :   Τον κ.  Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Ελικόπτερα  “Super Puma”  σκουριάζουν  στις  εγκαταστάσεις  της  Ελληνικής

Αεροπορικής Βιομηχανίας»

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με πλειάδα δημοσιευμάτων στον έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο, εδώ και οχτώ χρόνια,
3 από τα 4 «Super Puma», τα οποία είχαν αποσυρθεί από την Πολεμική Αεροπορία, το 2012,
για προγραμματισμένη συντήρηση,  δεν έχουν επιστραφεί,  παρά το γεγονός ότι,  ο  αρχικός
προγραμματισμός  προέβλεπε  την  παράδοσή  τους  το  2014.  Τα  δημοσιεύματα,  μάλιστα,
αναφέρουν  ότι,  η  ΕΑΒ  έχει  ήδη  λάβει  τα  χρήματα  για  την  εν  λόγω  προγραμματισμένη
συντήρηση. 

Με δεδομένα, τόσο τη χρησιμότητα και την προσφορά των «Super Puma” στις αποστολές της
Πολεμικής Αεροπορίας, όσο και όλων των ανωτέρω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός  :  

1. Αληθεύει  το γεγονός ότι,  τρία “Super Puma”, της Πολεμικής μας Αεροπορίας,  σαπίζουν

ανεκμετάλλευτα στα υπόστεγα της ΕΑΒ; Αν ναι, για ποιο λόγο;

2. Πόσα χρήματα δόθηκαν στην ΕΑΒ για τη συντήρηση των ανωτέρω ελικοπτέρων;

3. Πότε υπολογίζετε την επιστροφή των ανωτέρω ελικοπτέρων στην ενεργό δράση;

                                   

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

                       

Κωνσταντίνος Χήτας
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